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ZAPISNIK S 1. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 
 ODRŽANE DANA 12.4.2017. GODINE 

 

Sjednica je započela u 18,00 sati u prostorijama Škole. 
 

Prisutni:  
Sanja Horvat Pahek– član 
Miljenka Vidović Mohl – član 
Maja Lukman Šprajc- član 
Nikola Zuzel – član 
Sandra Vlahek – ravnateljica škole 
 
Odsutni: 
Zvonimir Vlah – član (ispričao svoj nedolazak) 
Kristijan Baranašić – član (ispričao svoj nedolazak) 
Tihomir Horvat – član (nije ispričao svoj nedolazak) 
 
Ravnateljica škole, Sandra Vlahek, je prema članku 39. Statuta OŠ Donji Kraljevec sazvala 
konstituirajuću sjednicu Školskog odbora. Prema tom članku do izbora predsjednika 
sjednicom predsjedavala gđa. Sanja Horvat Pahek, koja predlaže sljedeći Dnevni red: 

 
1. Konstituiranje Školskog odbora 

- Izvješće predsjedavatelja sjednice ( najstarijeg člana ) o imenovanim 
članovima Školskog odbora 

- Verifikacija mandata članova Školskog odbora 
- Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Školskog odbora 

2. Izvješće za Osnivača za 2016. godinu 
3. Davanje suglasnosti za zapošljavanje učiteljice razredne nastave (zamjena 

za bolovanje) 
4. Ostala pitanja 

 
 
Dnevni red se jednoglasno usvaja. 

 

Rasprava po Dnevnom redu: 
 

 

Točka 1. 

Provjerom identiteta pojedinih članova verificirani su mandati prisutnih članova 
Školskog odbora (Sanja Horvat Pahek, Maja Lukman Šprajc, Nikola Zuzel i Miljenka 
Vidović Mohl).    
S 4 glasa ZA, nova predsjednica Školskog odbora Sanja Horvat Pahek. 



S 4 glasa ZA, novi zamjenik predsjednice Školskog odbora Nikola Zuzel. 

Maja Lukman Šprajc izabrana je za zapisničara ŠO. 

 

 

Točka 2. 
Izvješće o radu ustanova u vlasništvu Međimurske županije u razdoblju od 1.1.- 
31.12.2016. godine jednoglasno je prihvaćeno. 
 

 

Točka 3. 
Školski odbor dao je suglasnost za zapošljavanje Tanje Jurgec kao zamjene za bolovanje 

učiteljice Anite Purić, a najdulje do 60 dana jednoglasno dana. 

 

 

Točka 4. 

 

  Pod ostalim pitanjima ravnateljica škole je upoznala Školski odbor s projektom 
energetske učinkovitosti na koji se Škola, uz potporu Županije, prijavila. 
 

Sjednica završava s radom u 18,55 sati. 
 
Zapisničarka:           Predsjednica Školskog odbora: 

Maja Lukman Šprajc,prof     Sanja Horvat Pahek,prof. 

 


